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HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
 

1. Velkommen og status på 
skolestart (Tommy) 
(10 min) 

Tommy orienterer om skolestart, klasser og overordnede linjer. 
Vi er kommet godt i gang på almindelig vis – dejligt. 
Den nye struktur på teamopbygningen er sat i værk. 

 
2. Nyt fra elevrådet 

(5 min) 
Der har været valg til elevrådet. Nye elevrepræsentanter. 
Gau 7.a er formand, Melina 6.a er næstformand. 

s De første forældremøder afholdes allerede i næste uge. Vi taler om 
emner, som er relevant at nævne på forældremødet. Forslag til 
emner kunne fx være: bestyrelsesvalg, play@hart, 
kontaktforældremøde, skolebestyrelsens fokus.  
 
Sille laver et oplæg med fakta, som evt. kan bruges til 
forældremøderne. Oplægget sendes hurtigst muligt og senest den 
17.august. 
 
Dato for selve møderne: 
0.ab Sille (8. September kl. 17.00) 
1.a Jonas (18. august kl. 17.00) 
2.ab Christian (25. august kl. 17.00) 
3.a Asta, Jannie, Jonas (1. September kl. 17.00) 
4.a Stine (9. September kl. 17.00) 
5.a Nis (13. September kl. 17.00) 
6.a Sille, Jannie (2. September kl. 17.00) 
7.a Sille (14. September kl. 18.00) 
8.a Sille (17. august kl. 17.00) 
9.a Nis (18. august kl. 17.00) 
9.b Lars (18. august kl. 17.00) 
M1/M3 Finn (25. august kl. 17.00) 

 
3. Høstfest (Tommy) 

(10 min) 
 

Skolen holder høstfest den 23.9. En traditionel høstfest med 
boder og festlig stemning. Tommy fortæller lidt om indhold. 
 
Vil skolebestyrelsen have en bod? 
Bestyrelsen vil gerne stå for en pølsebod og måske noget andet.   
Vi tænker, at vi vil dække arrangementet med droner oa visuel 
dækning. 
 

4. 2-voksningording (Tommy) 
(10 min) 

 

Et flertal i folketinget har vedtaget at vi fremadrettet kan konvertere 
understøttende undervisning til 2-voksen ordning. Forslaget 
behandles den 18. august i børne- ungeudvalget. Tommy fortæller 
om lidt om ændringer og øget frihedsgrader i planlægning af 
undervisningen. 



Vi laver lidt om på skemaerne, så undervisningsdagene bliver kortere 
for 4.kl og op efter.  
Elevplaner i deres nuværende form er der ikke i år. Vi kigger, sammen 
med eleverne, på, hvordan vi får evalueret læringen for eleverne. 
 

5. Kontaktforældremødet (Sille) 
(5 min) 

Vi har skubbet kontaktforældremødet i foråret pga forsamlingsloft 
m.m.. Formen er vedtaget, men hvornår vil vi afholde mødet? 
September/oktober 2021 eller marts/april/maj 2022? 
Kontaktforældremødet bliver afholdt i foråret – kan evt. slås sammen 
med noget omkring bestyrelsesvalg. 

6. Skolebestyrelsen fokus 2021/22 
(Nis/Sille) 
(30 min) 

Sidste år ved skoleårets begyndelse vedtog vi at arbejde med 
fokuspunkter i stedet for et egentlig årshjul (Referat fra 25/08, pkt.). 
 
Hvad vil vores fokus være i dette skoleår? 
Der er nogle spor fra tidligere. Der bliver holdt formøde inden næste 
bestyrelsesmøde på forældredelen for at skærpe fokuspunkterne for 
året. 
 

Sidste år ved skoleårets begyndelse havde vi et ønske om at blive 
mere tydelige om skolens værdier. (Se Referat fra 25/08, pkt.4 – 
vedhæftet). Skal vi arbejde videre med fokus på ”Vision og værdier”? 
Ja, det vil være fint. Arbejdet skal gå videre på de tanker og snakke, 
som medarbejderne på skolen allerede har arbejdet med ift visioner. 
 
Er der stadig stemning for at SKB afholder en workshop/et 
længere møde, hvor vi kun taler fokus – og hvor vi kan lave en 
plan/ramme/proces for vores arbejde – fx om visioner og værdier. 
Evt. med udgangspunkt i den brainstorm vi lavede ved udgangen 
af forrige skoleår. (Se Referat fra 25/08, pkt.5 – vedhæftet). 
6.nov arbejder bestyrelsen med tankerne fra skolen, visioner og 
værdier. Der bliver bl.a. kigget på hvordan skolen kan brandes. På 
selve dagen sætter bestyrelsen rammen for dagen sammen om 
morgenen. Skolen står for forplejning. 

 
 

7. Kommunikation (Sille) 
(10 min) 

Opsamling på Kommunikation. Ledelse og lærer er kommet videre i 
deres arbejde med en ramme for kommunikation. Tommy fortæller 
om rammen. 
Forslag: Genoplive kommunikationsgruppen og lade den komme med 
gode input til ønsker til rammen. Herefter revideres princip om 
kommunikation og samarbejde mellem skole og hjem. 
Strukturen omkring kommunikation mellem skole og hjem er blevet 
genopfrisket på en klasselærerkonference, og der er blevet udvekslet 
gode erfaringer.  
Kommunikationsgruppen arbejder videre med følgende medlemmer: 
Asta, Nis, Jannie, Sille, Tommy, Janne, Rikke 
Sille og Tommy sætter ny mødedato. 

8. Lærerens dag (Sille) 
(5 min) 

Skal vi lave noget for lærerne på lærerens dag? 
Stine, Jannie, Sille, Jonas er med på en tænkeboksmail. Sille og Jonas 
sætter den i gang.  

1. Landsbypuljen (Sille) 
(5 min) 

Orientering om bevilling 
Der er søgt ca. 35.000 kr. Næste step er møde med ETK og vi får 
forhåbentlig bevillingen til borde og løg. (Det tror vi helt sikker på, at 
vi får) 

2. NYT fra Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 



(15 min)  
 

3. Eventuelt 
(5 min) 

Høring til budget 
D. 2. 9 er der dialogmøde med orientering om budget, høringssvar 
skal leveres umiddelbart efterfølgende. 
I budgetforslaget er der fokus på drift på tværs. Bl.a. skal der spares 
1,7 mil på IT på skoledelen. Hvis IT ikke kan levere, så skal skolerne 
finde pengene. Der er stadig licensaftale microsoft. 
Høring kommuneplan 
Vi har store udfordringer med morgentrafikken og infrastrukturen. 
Næste møde er SFO på i teatek og tur forbi indskolingen. 
 

 


